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Otevřený dopis generálporučíkovi K. Řehkovi
infokuryr.cz/n/2024/03/06/otevreny-dopis-generalporucikovi-k-rehkovi/

Náčelníkovi Generálního štábu Armády České republiky
 generálporučíkovi Karlu Řehkovi

______________________________

Vážený pane náčelníku.

Donedávna jsem si myslel, že ve funkci náčelníka Generálního štábu by měl být člověk zkušený a
uvážlivý, který si je vědom odpovědnosti za to, co říká. V posledních měsících jste mne i mnoho dalších
spoluobčanů přesvědčil, že tentokrát tomu tak není.

Asi by se dalo přejít, kdybyste jen jednou ujel a řekl nějaký blábol, ale protože Vašich pošetilých a
naprosto nezodpovědných a nebezpečných výroků přibývá s každým veřejným projevem (mnozí Vám
nyní neřeknou jinak než Válečný štváč), pokládám za svou občanskou povinnost se ozvat.

Začalo to hloupostmi o tom, že se máme přichystat na jadernou válku, a dále pokračovalo přednáškami o
tom, že:

„Je potřeba dále podporovat Ukrajinu… je to morálně správné, protože /…/ sdílí stejné hodnoty a i přes
probíhající válku se snaží dělat nezbytné reformy.“

A další:

„My v zásadě na to máme, jsme silnější, my jsme jako vyspělí, jsme silní, pevní, máme dobrou
ekonomiku, jsme obklopeni přáteli, jsme součástí jako nejlepší aliance na světě, je to jenom o vůli a o
leadershipu. To je celý v podstatě. Jako Rusko pro nás nemůže být problém.“

Další citace, například týkající se mobilisace, už snad ani nemusím uvádět, vydalo by to na příliš dlouhý
dopis.

xxxxx

Předně: Všichni vidíme, že nejste jediný ze západního světa, který před veřejností haraší hrozbou
jaderných zbraní. Mluvíte o tom tak, jako byste netušil, že na rozdíl od USA má Rusko jasnou doktrínu,
která přesně definuje, za jakých okolností se tato země může k použití jaderné zbraně uchýlit: 1. pokud
bude sama nejdříve napadena jaderným útokem. 2. pokud bude vystavena tak extrémní hrozbě vlastního
zničení, že jí zbude už jen jako zbraň poslední záchrany (stručně řečeno). Jestli tedy Rusové použijí
jadernou zbraň, je pouze na nás, protože oni nám svá pravidla sdělili. Pokud je dále budeme ohrožovat
svou arogancí a vojensky je obkličovat přímo u jejich hranic, pak se samozřejmě stále více k onomu bodu
blížíme. To musíte vědět i Vy i ti ostatní, již se takovým výrokům propůjčují. Co tedy tyto řeči o jaderných
zbraních vlastně znamenají? Že NATO i Vy osobně jste odhodláni jednostranně vyeskalovat konflikt proti
Rusku do mezí, kdy se Moskva bude v souladu se svými jasně definovanými zásadami muset k jaderné
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zbrani uchýlit? Anebo jde opět jen o vyvolání atmosféry, která lidem v USA a v Evropě vsugeruje, že
případné použití jaderné zbraně je nevyhnutelné, a tedy že o něm ve skutečnosti uvažuje právě Západ?
A až NATO jadernou zbraň použije jako první, budou všichni už věřit, že nebylo zbytí, stejně jako uvěřili
podobné propagandistické masáži v minulých letech? Samozřejmě že toto je nejpravděpodobnější
vysvětlení. Protože tuto taktiku smyšlených hrozeb, jimž je třeba čelit „preventivními útoky“, praktikují
USA už celá desetiletí. Jste jedním z těch, kteří nás na to mají připravit, že?

O tom, že Západ je ochoten jadernou zbraň použít, asi nikdo nemusí pochybovat: především USA, které
své jaderné zbraně rozmístily už dávno do řady evropských zemí (přinejmenším do Německa, Belgie,
Velké Británie, Itálie, ale také Turecka…), už dokázaly, že něco takového jsou pro zajištění své
hegemonie provést – a dokonce i opakovat. Možná se Vám dostala do ruky objevná kniha Odtajněno:
Atomová bomba i na Prahu?, v níž Milan Syruček cituje nedávno zveřejněné americké dokumenty, z
nichž vyplývá, že Pentagon zcela vážně zvažoval znovupoužití jaderné bomby vůči někdejším
socialistickým zemím, včetně Československa, celkem 99x (sic!).Američané žádnou doktrínu o tom, za
jakých podmínek takovou zbraň mohou použít, nemají, na rozdíl od Rusů. Oni mohou všechno, i
beztrestně zabíjet ve velkém, jak to předvedli v Iráku, Afghánistánu i spoustě dalších zemí.

Jsou tedy jen dvě možnosti: buď se vědomě podílíte na zlu, jehož důsledky možná nejste schopen
dohlédnout a které smete nakonec i Vás.

V tom případě by Vás jednou dějiny soudily jako spoluviníka celosvětové katastrofy, jaderné války. To
chcete? Samozřejmě je i druhá možnost, že jste jen hlupák a papouškujete, co Vám řeknou, abyste se
zavděčil těm, kteří celou válku proti Rusku organisují minimálně od roku 2008 (spíš ještě o dost dříve) a
kteří k ní použili nebohou Ukrajinu a ještě donutili miliony naivních lidí v Evropě mávat ukrajinskými
prapory, aby ten masakr Ukrajinců podpořili, ačkoli je jim tvrzen přesný opak, totiž že jde o válku na
záchranu Ukrajiny: po dvou letech však takovému nesmyslu nemůže nejspíš věřit už nikdo, kdo trochu
sleduje vývoj a přemýšlí, kdo vidí, jak prodlužování této zbytečné války část Ukrajiny zcela zdevastovalo.

Váš neskutečně hloupý výrok je každopádně jedním z těch, které tomu pomáhají. Válka Západu proti
Rusku, k níž jsme použili nebohou Ukrajinu, není projekt ruský, a Vy to víte. Nebyli to Rusové, kdo
násilím svrhl v r. 2014 tehdejší regulérní ukrajinskou vládu. Byli to gruzínští ostřelovači v amerických
službách (najatí nechvalně známým Saakašvilim), kteří stříleli zároveň do demonstrantů i policistů. Byla
to paní Nulandová, která najmenovala tehdejší pučistickou vládu (v níž bylo jakoby náhodou několik
členů s americkým pasem) a byl to pan Biden (tehdy ještě ne president), který si tehdy při zasedání
ukrajinské vlády provokativně sedl do presidentského křesla a začal udílet pokyny. Jak před pár dny
prozradil New York Times, byla to CIA, která už předtím začala budovat rozsáhlou síť v blízkosti ruských
hranic, stejně jako to činila v Gruzii a dalších zemích blízkých Rusku.
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Byl to Západ, který na ukrajinském území zřídil celou sadu laboratoří na výrobu zakázaných biologických
zbraní a podporoval Ukrajinu už od r. 2014 v používání zakázaných zbraní (kasetová munice) proti rusky
mluvícím civilistům. Byla to právě tato pučistická, Západem dosazená Porošenkova vláda, která hned
začala mluvit o likvidaci rusky mluvících obyvatel. Byli to ukrajinští nacisté (Pravý sektor) hájení touto
vládou, kteří upálili desítky nevinných obětí v Oděse za starostování stejného Saakašviliho (který byl
kdysi dosazen do křesla v Tbilisi podobným pučem, sponsorovaným odkudpak asi?). O brutálním
zabíjení civilistů (okolo 14 tisíc) počínajícím právě rokem 2014, ani nemluvě. A tak dále a tak dále. Stalo
se moc zlého, než se podařilo Rusy konečně vyprovokovat k válce (která je měla zatáhnout do konfliktu,
který je měl zničit).  Mám se zmiňovat o věcech potom? Například o masakru civilistů v Buče,
organisovaném s pomocí britské MI6 jen proto, aby z něj bylo obviněno Rusko? Docela hnus, nebo ne?

NATO je definována jako obranná aliance, tak jak je možné, že se aktivně účastní ve válce, která není na
území některého z jejích států?

V takovém případě samozřejmě nejde o obranu, nýbrž o akci, která má bez ohledu na oficiální
interpretace útočnou povahu. Ostatně dosavadní aktivita této organisace byla vždy jen útočná: ostudné
bombardování Jugoslávie, útoky na Irák, Lýbii, Sýrii, Somálsko, Jemen, Pákistán… k Vietnamu či
Panamě se už vracet ani nemusíme… Za celou historii NATO ani jednou nebránila žádnou členskou zemi
před přímým útokem. A jaký div, skoro všechny její akce byly v rozporu s Chartou OSN a mezinárodním
právem, a všechny vedly k jedinému výsledku: ke statisícům, ba milionům mrtvých civilistů a k
nenapravitelnému rozvratu a zbídačení řady zemí. To je smutný fakt. A zároveň fakt, který z ní činí
naprosto nedůvěryhodnou organisaci, což podtrhuje ještě připomínka toho, že NATO na několikrát
porušilo potvrzený ústní slib Gorbačovovi, že se nikdy na Východ nebude rozrůstat. Přitom to byla
zásadní podmínka proto, aby dal týž Gorbačov pokyn k rozpuštění Varšavské smlouvy. USA a Západ
vždy zrazovaly, stejně jako zrazují Ukrajinu (planými sliby) i nás. Úmyslné nedodržování Minských dohod,
stejně jako zrušení už připravené Istanbulské úmluvy, které mohly zajistit mír i celistvost ukrajinského
území, to všechno je dílem Západu, NATO, a jejich oddaných v ukrajinském vedení, nyní v čele se
Zelenským.

A Vy nyní pomáháte hrotit neúnosný tlak této organisace svou ostudnou služebností. Každá další aktivita
NATO má buď útočný, nebo vyloženě provokativní charakter, který zkouší provokovat Rusko, kam až to
jde. Jistě, je to také a především skvělý byznys pro zbrojařský průmysl nejen v USA. Ostatně i někteří
čeští politici na něm podle všeho vydělávají majlant (p. Kolář, bez pochyby pí Černochová aj.). Proč však
máte i Vy osobně potřebu tuto agresivitu ještě více vystupňovávat?

xxxxx

Za druhé: Podle Vás Ukrajina „sdílí stejné hodnoty“ jako my. To je velmi odvážné tvrzení: Ukrajina už 30
let platí za nejzkorumpovanější zemi celé Evropy, a po roce 2014 to ještě více narostlo. O tom, jak si
současné elity této země (v čele s p. Zelenským) skoupily díky ulitým penězům ze západní podpory
Monako a hory nemovitostí a jachet v dalších luxusních destinacích, nejspíš netušíte? O tom, jak
prorostlá je ukrajinská vládní elita s kriminální činností ukrajinských mafií, s nacistickými vojenskými
organisacemi, bez pochyby vůbec nemáte ponětí.
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O tom, jak velká část Ukrajině dodaných zbraní mizí načerno do islámských zemí nebo přímo zpět do
Evropy, rovněž nevíte? O tom, že na Ukrajině jsou tvrdě zakazována média, politické strany, likvidačně
diskriminovány neukrajinské národnosti (nejen ruská) v zemi, že je pronásledována církev, o tom, že jde
o zemi, která podle statistik dodává ročně tisíce unesených dětí západním pedofilním elitám, o dalším
bílém mase nemluvě, vyváží ve velkém lidské orgány (což lze při rozměrech takového byznysu stěží
uskutečňovat bez pomoci odpovědných vysokých činitelů), to Vám nejspíš také uniklo. O tom, jak
drasticky jsou naháněni i invalidé a nedospělí lidé do prvních linií, kde je nepřipravené téměř jistě čeká
zbytečná smrt, se u Vás ve štábu také nemluví? O tom, že ukrajinské vedení se nepokrytě hlásí k
nacistickému odkazu Banderovců, kteří svou brutalitou svého času překonávali i německé nacisty, jste se
asi také nedoslechl, že? O tom, jak už v roce 2014 zfanatisované jednotky Azova a Pravého sektoru -za
podpory vládnoucí elity i Západu- vyzývaly k fyzické likvidaci všech neukrajinských národností, nejspíš
také nemáte povědomost? Anebo se cítíte být spřízněn s tím vším, stejně jako s teroristickými útoky na
civilní objekty, používáním zakázaných zbraní, či mrzačením zajatců?

Tak mi upřímně řekněte: O jakých hodnotách tedy mluvíte? Opravdu máte podobné hodnoty? Je jimi
něco jiného, než že chcete válku, v níž umírají především Ukrajinci? Proč to neřeknete na rovinu?

xxxxx

A do třetice: „My na to máme, jsme silnější…“ Jak takový nesmysl může říci člověk, který by měl být
skvěle informován o vývoji aktuálních bojů na Ukrajině? Copak nevíte, že Rusko už dávno prakticky
vyhrálo? Copak nevíte, v jakém rozkladu je armáda, v jejímž čele stojíte?

Naprostá neschopnost koordinace jednotlivých složek, nedostatečná technická vybavenost, nedostatek
schopných kádrů, naprostá nesamostatnost a otrocká závislost na rozhodnutí z Washingtonu… Podle
některých odborných odhadů by AČR nejspíš neodolala ani konvenčnímu vpádu protivníka více než tři
dny… Její rozklad trvá již 30 let, a vlastně není divu, když do vysokých funkcí jsou stále častěji místo
zkušených osobností dosazování kariérní jedinci bez schopnosti vlastního rozhodování, někdy i naprosto
nevzdělaní a omezení, kteří vůbec nerozumějí vojenství a armádě (pardon, ale například o paní
ministryni se opravdu nedá říci nic lichotivějšího; o Vás snad ano… ale nakolik? to by mne samotného
zajímalo…).

xxxxx

Vážený pane náčelníku.

Chápu, že voják je především zvyklý poslouchat a dělat to, co mu řeknou ti, kdo mu velí, ale Vy jste se
ocitl ve vysoké funkci,

kde nejste řadovým vojákem. Být náčelníkem Generálního štábu znamená přijmout svou odpovědnost,
umět se rozhodovat a nejen papouškovat. Mít vědomosti a také se chovat jako chlap, to jest i se postavit
za správné věci, tj. i za skutečné zájmy své země, nikoli jí nadřazených mezinárodních struktur. Nic z
toho Vás bohužel zatím nezdobí. Působíte navíc ve svých projevech i velmi nejistě, což ještě víc přispívá
k dojmu, že v čele AČR stojí člověk, který s odpuštěním „nemá koule“ a ztrapňuje nejen sebe, ale i celou
armádu.
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Co s Vámi, pane Řehko? Jděte, chlape, trochu do sebe, a začněte se chovat jako člověk hodný své
funkce. Jste voják, ale i ten by měl mít morálku. Zkuste konečně přemýšlet. Chcete nás opravdu vehnat
do zbytečné smrti a dál podporovat agresivní chování Západu, který nás – úplně stejně jako Ukrajince –
jen namočil díky naší naivní oddanosti do téhle špíny? Nestačí, že nás už jednou ve 20. století zaprodal a
de facto odsoudil k vyhlazení, od nějž nás zachránil právě ten, koho nás dnes právě tento Západ zase učí
nenávidět? Nemusíme mít rádi Rusko a máme k tomu své důvody. Jenomže dějiny nás poučili také o
jednom: USA a Západ byly vždy připraveny obětovat druhé pro svůj prospěch, zatímco Rusové byli
mnohokrát připraveni obětovat sebe pro záchranu druhých. Nikdy to nebylo naopak. A pokud tomu
budete aktivně svou hloupou rétorikou a chováním napomáhat, budeme další obětí na řadě, hned po
Ukrajině. V Londýně ani ve Washingtonu to nikoho bolet nebude – o vyhlazení Slovanů se tam hovoří už
nejméně 150 let. Jste také Slovan, že?

S pozdravem a přáním hezkého dne a míru Vám, Vaší rodině i nám všem

Petr Komers, PhD., překladatel


